
凹凸 户外导航工具 美式军用指南针 指北针 多功能指南针 AT7592

产品名称 凹凸 户外导航工具 美式军用指南针 指北针
多功能指南针 AT7592

公司名称 义乌市凹凸野营用具有限公司

价格 面议

规格参数 建议零售价:¥89.00
品牌:AOTU
产品类别:指南针

公司地址 中国 浙江 金华 东阳市 白云区里坞门56幢1号

联系电话 086 0579 86289507 13566708050

产品详情

品牌：凹凸型号：at7592尺寸：长*宽*高 65*53*26mm表盘直径：55mm抗压防水：是产品材质：金属
玻璃产品重量：净重：200克 毛重：220克配件：帆布腰带包 、说明书、挂绳是否夜光：是是否防震：是
携带方式：手持式显示方式：罗盘式功能介绍：基本定位、地图定位、测方位角、偏方向、测量目标物
体的宽度等

this lensatic compass with fluorescent light can be used in dark environment. it can be used for positioning, orienting
on a map, plotting and so on. and it is suitable for motoring, boating, camping, mountaineering, hunting, exploring
and other outdoor activities. with oxford carrying bag, it is easy and convenient to carry and use.features:with the
special design of fluorescent light. you can use it and read data on it in dark environment after absorbing enough
sunshine.can be used for positioning, orienting on a map, plotting and so on.suitable for motoring, boating, camping,
mountaineering, exploring, hunting and other outdoor activities.with a bubble level, which can improve its accuracy
and decrease its errors.a specially designed liquid-damped compass.made of high strength engineering metal and
covered by army camouflage paint.with cm and inch ruler on each side of the compass.bounded with lanyard for easy
carrying.supplied with an oxford carrying bag, which is good for convenient carry and can protect the
compass.compact size and light weight, easy to handle and carry.fully sealed design, waterproof.specifications:color:
camouflage colormaterial: aluminum alloydial diameter: 5.8cm/ 2.2inproduct size: approx. 8.5 * 7.3 * 3cm/ 3.3 * 2.8 *
1.1inproduct weight: 180g/ 6.3ozpackage size: 11 * 7 * 4.5cm/ 4.3 * 2.7 * 1.7inpackage weight: 220g/ 7.6ozpacking
list:1 * compass1 * carry bag1 * user manua

本产品的建议零售价是¥89.00，品牌是AOTU，产品类别是指南针，材质是合金，功能是指南针，送礼
用途是个人礼品，型号是K45807，包装是彩盒包装50/PCS
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